
 

Skolebestyrelsesmøde  
Torsdag den 14. marts 2024 kl. 19.00-21.15 i det store mødelokale på kontoret 

 

Mødeleder: Inger-Lise Volsgaard Jakobsen 

Ordstyrer: Morten Skov 

Forplejning: Maria Rømer 

Referent: Pia Nielsen 

Deltagere:  

Forældrevalgte: Anja Cilius Jakobsen, Birgitte Brunse-Ottosen, Inger-Lise Volsgaard Jakobsen, Maria Rømer, 

Søren Niebuhr, Thomas Holmskov, Torben Ali 

Personalevalgte: Astrid Møller Nielsen, Bettina Laursen 

Suppleanter: Marie Møller, Morten Skov  

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder Pia Nielsen, Pædagogisk leder Jacob Ingemann Kristensen 

Elevråd: Birk Bonde Langelund, Sophia Victoria Dalsgaard Vilsen 

Afbud: Anja Cilius Jakobsen, Birgitte Brunse-Ottosen, Søren Niebuhr, Birk Bonde Langelund, Sophia Victoria 

Dalsgaard Vilsen 

 

Referat 
 

1. 

 

Velkommen v. Inger-Lise 
19.00-19.05 (5 min) 

 

Referat fra sidste møde:  

Præcisering af, hvad man gør hvis man er uenig i referatet 

Fremover et fast punkt på dagsorden: Drøftelse og godkendelse af referat, hvis det ikke blev godkendt 

ved rundsendelse.  

 

Spørgsmål fra Thomas Holmskov omkring tidspunkt for udtrædelse af bestyrelsen.  

 

  

Der var to ønsker til ændringer/tilføjelse i referatet fra februarmødet.  

Referatet blev justeret og godkendt, og lægges nu på hjemmesiden.  

 

Vi drøftede den nye procedure for at tilkendegive, at man ikke kan godkende referatet i første 

rundsendelse. Inger-Lise og Pia fremlægger en præcisering på næste møde.  

 

Thomas kan fortsætte i bestyrelsen frem til hans børn udmeldes fra skolen, da han er forældrevalgt. 

 

2. Elevråd v. Birk og Sophia 
19.05-19.15 (10 min) 

 

Nyt fra elevrådet. 

 

  

Jacob fremlagde fra elevrådets arbejde. 

 

Fællesskabsfremmende aktiviteter er på dagsordenen.  

Der arbejdes på et konkret arrangement. Bestyrelsen gør opmærksom på at det er vigtigt at der til et 

arrangement er en god, lav pris så flest muligt kan være med, og at det er organiseret, så det bliver 

hyggeligt for alle. 

 



 

3.  Årets tema: Trivsel v. Pia 

 19.15-20.00 (45 min) 

 

Vi tager fat på dette område (valgt ud fra de 5 

områder udpeget på septembermødet): 

Hvad ved vi om trivsel på Buskelundskolen? (Data) 

 

Inden mødet kan man sætte sig ind i data om trivsel 

fra undervisningsministeriets side med statistik for 

Buskelundskolen (link her). 

Den seneste trivselsmåling er fra foråret 2023. 

I menuen til højre på statistiksiden kan man fremsøge svarfordelingen på enkeltspørgsmål indenfor de to 

aldersgrupper (0.-3. årgang og 4.-9. årgang). Det kan både være på den seneste trivselsmåling (2022/2023) eller 

tidligere års måling.  

 

På mødet fremlægger skolens ledelse kort vores iagttagelser i materialet, mønstre, og de tilhørende 

refleksioner.  

 

På mødet drøfter vi sammen forbindelsen mellem hver vores indtryk, oplevelser og fornemmelser, og 

det datasæt som vi får stillet til rådighed fra den nationale trivselsmåling.  

 

  

Vi startede punktet med tænkeskrivning om hver vores grundlæggende indtryk og fornemmelser af 

trivslen på Buskelundskolen. 

Derefter præsenterede Pia et uddrag af data fra Trivselsmålingen forår 2023 med fokus rettet på social 

trivsel. På baggrund af oplæg og data var der gruppedrøftelser.  

Inger-Lise og Pia aftaler, hvordan pointerne fra drøftelserne skal trækkes frem til kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

 

Vi arbejder i bestyrelsen med temaet om trivsel i hele dette skoleår, og vi venter med konklusioner og beslutninger 

indtil vi har været igennem flere forskellige processer.  

Vores slutmål er at finde frem til, hvordan vi som skolebestyrelse kan være med til at gøre trivslen bedst mulig 

her på skolen. 

 

4. Kommunal proces omkring undersøgelse af, om flere elever kan gå i skole i deres 

lokalområde v. Inger-Lise 

20.00-20.45 (45 min) 

 

Materiale er udsendt og forventes læst inden mødet. 

Perspektiver kan indsendes til skoleafdelingen inden 1. april. 

 

Vi drøfter materialet sammen på mødet. Inger-Lise laver en proces med os.  

 

Som afslutning på punktet samler Inger-Lise op på perspektiverne, og formulerer dem efterfølgende 

og sender dem ind til forvaltningen.  

 

Bilag. Materiale fra forvaltningen: Følgemail og oplæg til drøftelse. Sendt ud med dagsorden.  

 

  

Perspektiver fra skolebestyrelsen blev udarbejdet og drøftet. 

 

Inger-Lise samler pointerne og formulerer dem, så de er klar til at sende ind til forvaltningen.  

 

 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/743027.aspx?dashboard=Trivsel
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/743027.aspx?dashboard=Trivsel
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/743027.aspx?dashboard=Trivsel


 

5. Skolebestyrelsesvalg forår 2024 v. Inger-Lise 
20.45-20.55 (5 min) 

 

Nedsættelse af valgbestyrelse. 

Formand og skoleleder er automatisk med. Ønsker andre i bestyrelsen at være del af valgbestyrelsen? 

 

Buskelundskolen har forskudt valg, hvert andet år. 

− Valgt for 2020-2024: Birgitte, Maria, Torben 

− Valgt for 2022-2026: Anja, Inger-Lise, Søren, Thomas 

− Valgt for 2022-2024 (suppleanter): Marie, Morten 

 

Godkendelse af tidsplan for valget. 

Vi deler også idéer til motiverende kommunikation omkring valget (fx video, opslag, Nyhedskilden, 

mund-til-mund, forældremøder i marts-april). 

 

Bilag: Tidsplan Skolebestyrelsesvalg forår 2024. Sendt ud med dagsorden. 

 

  

Valgbestyrelsen bliver Pia og Inger-Lise. 

Tidsplanen blev drøftet og godkendt.  

 

Pia undersøger, om vi kan tilbyde, at man deltager i valgmødet online, hvis man er forhindret i at 

møde frem. 

 

6. Orientering fra skolen v. Pia  
20.55-21.05 (10 min) 

 

Blandt andet – 

• Personale: Fratrædelser og ansættelser 

• Skoleudviklingssamtale 

• …  

 

  

Skoleudviklingssamtale med forvaltningen 

Aftalenotat fra skoleudviklingssamtalen kommer på hjemmesiden. 

 

Klubben 

Der er blevet ryddet godt op i Klubben, så det er et indbydende fritidsmiljø for børnene.  

Klubben arbejder med at tilbyde endnu flere gode aktiviteter, blandt andet en overnatning.  

 

Skoleårets planlægning 

Processen for planlægningen på skolen blev fremlagt.  

Inger-Lise og Pia indtænker bestyrelsens rolle, når der laves dagsorden til bestyrelsesmøderne. 

 

7.  Eventuelt 
21.05-21.15 (10 min) 

 

  

Buskelundskolens Forældreforening 

Forældreforeningen efterlyser nye medlemmer, da tre stopper til sommer.  

Hvis nye medlemmer ikke findes, kan det risikeres at foreningen nedlægges. Bestyrelsen vil gerne 

hjælpe med at reklamere for foreningen, og opfordrer til, at både bestyrelse og medarbejdere klædes 

godt på, så de kan informere præcist om foreningen arbejde og formål.  

 



 

Elevprognoser 

Torben har bedt Pia undersøge hvilken elevprognose der tildeles efter, da der er flere prognoser, og de 

viser noget forskelligt.  

 

 Næste møde  

  

Tirsdag 30.04. (19.00-21.15) 

Datoen for næste møde kan blive rykket, da formanden er forhindret i at deltage. Inger-Lise og Pia skriver 

hurtigst muligt ud med ny dato.  

• Hvem har forplejning med næste gang? Thomas 

• Hvem er ordstyrer næste gang? Marie 

 

Prioriterede punkter til april-mødet: 

• Forældresamarbejde på Buskelundskolen. Et fælles overblik over praksis og den vision det 

bygger på. Herunder også drøftelse af, hvordan skole-hjem-samtalerne placeres i de tre 

afdelinger som det er nu.  

• Undersøgelse af senere mødetid i Projektskolen. Arbejdsgruppen fremlægger.  

 

 


